
Motie  5

Agendapunt: 4. Programmabegroting 2020

Onderwerp: Test met verlichting verkeerslichten Kuntzelaan

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 13 november 2019

De Raad gehoord de beraadslaging,

Constaterende dat
 de burgemeester Kuntzelaan al lange tijd punt van discussie en zorg is in de samenleving en van de 

gemeenteraad;
 er reeds enorm geïnvesteerd is in de herinrichting (€ 1.115.700,-) met daarbij een forse overschrijding 

van het oorspronkelijke budget;

Van mening is dat
 met de gekozen maatregelen om de oversteek bij de Nieuwstraat veilig te maken, de kern van het 

probleem - onoverzichtelijke situatie waarbij fietsers en automobilisten snel moeten anticiperen -, 
niet afdoende lijkt te worden opgelost;

 de raad al te lange tijd verkeert in een fase van (af)wachten, op zowel de uitvoering van maatregelen 
als de daaraan gekoppelde evaluatie van de hele Kuntzelaan;

 alvorens over te gaan tot investeren in aanpassingen aan fietspad/voetpad en de doorgang 
Schaepsmarkt eerst alternatieven getest dienen te worden, zoals betere verlichting en 
verkeerslichten;

Verzoekt het college
 binnen het bestaande budget geld vrij te maken en op zeer korte termijn een proef te houden met 

betere verlichting en verkeerslichten bij de oversteek Nieuwstraat, waarbij de mobiele drempels 
verwijderd worden;

 de raad in kennis te stellen van de uitkomsten van deze proef;
 de resultaten mee te nemen in de evaluatie, zodat er een goede afweging kan plaatsvinden,

en gaat over tot de orde van de dag.
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